



CANADA

P.C. 1985-1480  
2 May, 1985

PRIVY COUNCIL • CONSEIL PRIVÉ

HER EXCELLENCY THE GOVERNOR GENERAL IN  
COUNCIL, on the recommendation of the Minister of  
Indian Affairs and Northern Development, pursuant  
to paragraph 9(b) of the Territorial Lands Act, is  
pleased hereby to make the annexed Order waiving  
the reservation to the Crown with respect to  
certain territorial lands in the Yukon Territory.

CERTIFIED TO BE A TRUE COPY - COPIE CERTIFIÉE CONFORME

*Gordon N. Uhaluktoo*

CLERK OF THE PRIVY COUNCIL - LE GREFFIER DU CONSEIL PRIVÉ

ORDER WAIVING THE RESERVATION TO THE  
CROWN WITH RESPECT TO CERTAIN TERRITORIAL  
LANDS IN THE YUKON TERRITORY

Short Title

1. This Order may be cited as the Reservation to the Crown Waiver Order, 1985, No. 3.

Waiver

2. The reservation to the Crown set out in paragraph 9(b) of the Territorial Lands Act is hereby waived with respect to a grant of the territorial lands described in the schedule.

SCHEDULE  
(s. 2)

FIRSTLY

All those lands lying within 30.48 metres (100') of the Ordinary High Water Mark of the Yukon River in Lot 523, Group 804, as said lot is shown on a plan of survey of record number 53945 in the Canada Lands Surveys Records at Ottawa, a copy of which is filed in the Land Titles Office for the Yukon Land Registration District at Whitehorse under number 30083.

SECONDLY

All those lands lying within 30.48 metres (100') of the Ordinary High Water Mark of the Yukon River in Block 286 in the City of Whitehorse, in the Yukon Territory, as said block is shown on a plan of survey of record number 64871 in the Canada Lands Survey Records at Ottawa, a copy of which is filed in the Land Titles Office for the Yukon Land Registration District at Whitehorse under number 66964.

1984-238  
(SOR/DORS)

EXPLANATORY NOTE

(This note is not part of the Order, but is intended only for information purposes.)

This Order waives the reservation to the Crown set out in paragraph 9(b) of the Territorial Lands Act with respect to certain territorial lands in the Yukon Territory.



C.P. 1985-1480  
2 mai 1985

PRIVY COUNCIL • CONSEIL PRIVÉ

Sur avis conforme du ministre des  
Affaires indiennes et du Nord canadien et en vertu  
de l'alinéa 9b) de la Loi sur les terres  
territoriales, il plaît à Son Excellence le  
Gouverneur général en conseil de prendre le Décret  
concernant la renonciation à des terres réservées  
à la Couronne dans le territoire du Yukon,  
ci-après.

CERTIFIED TO BE A TRUE COPY - COPIE CERTIFIÉE CONFORME

*Gordon N. Uhaluketah*

CLERK OF THE PRIVY COUNCIL - LE GREFFIER DU CONSEIL PRIVÉ

DÉCRET CONCERNANT LA RENONCIATION À  
DES TERRES RÉSERVÉES À LA COURONNE  
DANS LE TERRITOIRE DU YUKON

Titre abrégé

1. Le présent décret peut être cité sous le titre:  
Décret n° 3 de 1985 sur la renonciation des terres  
réservées à la Couronne.

Renonciation

2. Il est renoncé à la bande de terre réservée à la  
Couronne en vertu de l'alinéa 9b) de la Loi sur les terres  
territoriales, relativement à la concession des terres  
territoriales décrites à l'annexe.

ANNEXE

(art. 2)

Premièrement

Les terres situées dans un rayon de 30,48 m (100 pi) de la laisse des hautes eaux de la rivière Yukon, dans le lot n<sup>o</sup> 523, groupe 804, ledit lot étant indiqué sur le plan d'arpentage n<sup>o</sup> 53945 du Registre d'arpentage des terres du Canada à Ottawa, dont une copie a été versée aux dossiers du bureau cadastral de district du territoire du Yukon, à Whitehorse, sous le n<sup>o</sup> 30083.

Deuxièmement

Les terres situées dans un rayon de 30,48 m (100 pi) de la laisse des hautes eaux de la rivière Yukon, dans le bloc n<sup>o</sup> 286, de la ville de Whitehorse, ledit bloc étant indiqué sur le plan d'arpentage n<sup>o</sup> 64871 du Registre d'arpentage des terres du Canada à Ottawa, dont une copie a été versée aux dossiers du bureau cadastral de district du territoire du Yukon à Whitehorse, sous le n<sup>o</sup> 66964.

NOTE EXPLICATIVE

(La présente note ne fait pas partie du décret et n'est publiée qu'à titre d'information.)

- 0 Le décret prévoit la renonciation à la bande de terre réservée à la Couronne en vertu de l'alinéa 9b) de la Loi sur les terres territoriales relativement à certaines terres du Yukon.